



酒店周围环绕着令人心驰神往的美景，天安门广场、紫禁城和天坛等众多热门旅游景点仅需短途驱车即可到达。酒店共有289间宽敞、现代的客房（包括17套套房），层高达3米。透过宽阔的落地窗，可欣赏风光如画的团结湖公园、眺望北京标志性的建筑——中央电视台新址，住客尽可沉醉于北京迷人的天际线下。酒店的外观或许略显张扬、前卫，但酒店客房的设计却强调功能性和低调的舒适。中性色调给人一种宁静的感觉，落地窗则让人能欣赏到壮美的北京风景。房间内更配备了豪华配套设施，包括咖啡机、400纱支数的床上用品、豪华平板电视机和iPod底座。总统套房的卫浴空间内，TOTO的诺锐斯特®智能全自动坐便器以及卫洗丽®产品更是为宾客带来了舒适的如厕体验。

Conrad Beijing is a short drive away from Beijing's most famous attractions, including Tian'anmen Square, the Forbidden City and Temple of Heaven. The hotel's 289 spacious contemporary guest rooms with oriental influences including 17 Suites, feature three-meter floor-to-ceiling windows with picturesque views of Tuanjie Lake Park, the iconic CCTV building and the captivating Beijing skyline. Dramatic, clean, sweeping lines and stylish design at every exquisite view are accented with beautiful artwork and energized public spaces. The guest rooms provide desired convenience and comfort with functional facilities. A sense of calm comes from the neutral colored design and the floor-to-ceiling windows let people enjoy the magnificent scenery of Beijing. The room boasts a range of luxurious and smart facilities including a Nespresso coffee machine, 400 thread-count luxury bed linens, a 46-inch flat screen TV and an iHome docking station. Guests may enjoy a home-like lavatory experience in the bathroom of the presidential suites which are equipped with TOTO's Neorest® Toilet and Washlet.





酒店周围环绕着令人心驰神往的美景，天安门广场、紫禁城和天坛等众多热门旅游景点仅需短途驱车即可到达。酒店共有289间宽敞、现代的客房（包括17套套房），层高达3米。透过宽阔的落地窗，可欣赏风光如画的团结湖公园、眺望北京标志性的建筑——中央电视台新址，住客尽可沉醉于北京迷人的天际线下。酒店的外观或许略显张扬、前卫，但酒店客房的设计却强调功能性和低调的舒适。中性色调给人一种宁静的感觉，落地窗则让人能欣赏到壮美的北京风景。房间内更配备了豪华配套设施，包括咖啡机、400纱支数的床上用品、豪华平板电视机和iPod底座。总统套房的卫浴空间内，TOTO的诺锐斯特智能全自动坐便器以及卫洗丽产品更是为宾客带来了舒适的如厕体验。

Conrad Beijing is a short drive away from Beijing's most famous attractions, including Tian'anmen Square, the Forbidden City and Temple of Heaven. The hotel's 289 spacious contemporary guest rooms with oriental influences including 17 Suites, feature three-meter floor-to-ceiling windows with picturesque views of Tuanjie Lake Park, the iconic CCTV building and the captivating Beijing skyline. Dramatic, clean, sweeping lines and stylish design at every exquisite view are accented with beautiful artwork and energized public spaces. The guest rooms provide desired convenience and comfort with functional facilities. A sense of calm comes from the neutral colored design and the floor-to-ceiling windows let people enjoy the magnificent scenery of Beijing. The room boasts a rang of luxurious and smart facilities including a Nespresso coffee machine, 400 thread-count luxury bed linens, a 46-inch flat screen TV and an iHome docking station. Guests may enjoy a home-like lavatory experience in the bathroom of the presidential suites which are equipped with TOTO's Neorest Toilet and Washlet.





项目简介	中国	Details	CHINA
国家/地区	五星级酒店	Country/Area	Hotel *****
项目类型	康莱德® 酒店及度假村	Category	CONRAD® HOTELS & RESORTS
隶属	289间客房	Owner	289
房间数		Rooms	
产品型号	诺锐斯特® CES9911CS、CW923B	Product number	NEORES™ CES9911CS, CW923B
坐便器	TCF491CS	Toilet	TCF491CS
卫洗丽	LW596RB	Washlet	LW596RB
洗脸盆		Lavatory	
		Web	www.conrad.hilton.com.cn/BJSCICI